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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testület nyíltülésén 2019. november 26-án 

(csütörtök) 16.00 órakor a Bőcsi Polgármesteri Hivatal földszinti tárgyalótermében. 

 

Jelen vannak: Nagy László polgármester 

  Dendel Barnabás alpolgármester  

Ujlaki István alpolgármester 

Bálint László képviselő 

Nádasi Ildikó képviselő 

Takács Edina képviselő 

Tóth László képviselő 

 

Tanácskozási joggal részt vett:  Dr. Csontos Bence Jegyző 

       

 

 

Nagy László polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait és az ülésen megjelenteket. 

A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő 

testületi tag közül 7 fő jelen van. Javasolja az alábbi napirendi pontok elfogadását.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

221/2019.(XI.26.) önkormányzati határozata 

 

1. Bőcs Önkormányzat 2019-2024. évekre vonatkozó gazdasági program 

megtárgyalása, elfogadása 

Előterjesztő: Nagy László Polgármester  

 

2. Az Önkormányzat 2020. évre szóló munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
Előterjesztő: Nagy László Polgármester  

 

3. Helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata 
Előterjesztő: Nagy László Polgármester 

 

4. Lakás és nem lakás céljára szolgáló helységek bérleti díjának megtárgyalása  

Előterjesztő: Nagy László Polgármester 

 
5. 2019. évi költségvetés módosítása , javaslat személyi juttatásáról 

Előterjesztő: Nagy László Polgármester  

 

 

6. Bejelentések, Indítványok, Javaslatok 

 

1. napirendi pont: Bőcs Önkormányzat 2019-2024. évekre vonatkozó gazdasági program 

megtárgyalása, elfogadása 

 

Nagy László Polgármester: Megköszöni azoknak a képviselőknek akik a megadott határidőn 
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belül, javaslatot nyújtottak be. Kéri a Képviselő testület tagjait, hogy tegyenek javaslatot a 

gazdasági programmal esetleges módosításával kapcsolatban.  

 

Takács Edina Képviselő: Javaslatában kifejtette, hogy szükséges a településen a meglévő 

kamerarendszer bővítése, új kamerák elhelyezése. Javasolja, hogy a belső- bőcsi temetőhöz 

valamint a Pást térre is szereltessen fel az önkormányzat kamerákat. Véleménye szerint az 

eszközök jelenléte jelentősen visszaszorítaná az adott területen előforduló vandalizmust és 

bűncselekményeket (drogfogyasztás, garázdaság).  

 

Nagy László Polgármester:  A kamerarendszer fejlesztése az előző ciklus idejében is 

napirenden volt, és a képviselő testület úgy határozott, hogy megvizsgálja a bővítés 

lehetőségét.  A vizsgálat következtében két lehetőség merült fel. Az egyik, hogy a Pr- 

Telekom rendszerére rácsatlakozva, fejlessze a kamerarendszerét, amelyhez szükséges az 

oszlopokon lévő vezetékek megvágása. Ehhez árajánlatot szükséges kérnie az 

önkormányzatnak a PR- telekomtól. A másik megoldás az un. szórásos megoldást, amelynek 

következtében a településen lévő magasabb pontokra adóvevőt helyeznek el. Ilyen pontok 

lehetnek a településen található Sörgyár valamint a református templom. Szükséges annak a 

vizsgálata is ezeken felül, hogy a meglévő rendszert fejlessze tovább az önkormányzat, vagy 

egy új kamerarendszert, új szervert alakítson ki.  

 

 

Ujlaki István Alpolgármester: Tájékoztatja a Képviselő testületet, hogy a kamerarendszer 

fejlesztésének ügyében Polgármester Úr kérésére felkereste Sajólád Község Önkormányzatát. 

Sajólád Alpolgármestere betekintést engedett a településen megtalálható kamerarendszerről, 

annak működéséről és hatékonyságáról. Teljes költsége közel 60 millió forintba került.  

Véleménye szerint Sajólád településén megtalálható rendszer a környéken az egyik 

legmodernebb rendszer.  

 

 

Dendel Barnabás Alpolgármester: Az önkormányzatnak szükséges megvizsgálnia azt a 

lehetőséget, hogy Sajólád településhez hasonlóan pályázat útján fejlessze a kamerarendszerét, 

mivel a mostani rendszer elavult. Prioritást kell élveznie a pályázat útján kivitelezhető 

fejlesztés, azonban szükséges a meglévő kamerák modernizálása is.  

 

 

Nádasi Ildikó Képviselő: Véleménye szerint az önkormányzatnak meg kell oldania ezt a 

problémát a lehető legrövidebb időn belül, mivel évek óta felvetődig a fejlesztés kérdése, 

azonban nem történt előrelépés.  

 

Nagy László Polgármester: Információi szerint a Magyar Falu program keretében kiírt 

pályázatokba a jövő évtől a kamerarendszerek korszerűsítése, modernizálása is bekerül. 

Sajnálatos módon az Európai Uniós pályázatok az idei évben lezárulnak, ezt követően kb. 3 

év múlva kerülnek legközelebb kiírásra a bevett gyakorlat szerint. A BM- es pályázatok 

esetében pedig az önkormányzat a kiírás feltételeinek nem tud megfelelni, hiszen az adóerő 

képessége miatt kizárásra kerül. Javasolja, hogy a kamerarendszer fejlesztése, modernizálása, 

korszerűsítése a gazdasági Program hosszú távú céljai közé kerüljön.  

 

Ujlaki István Alpolgármester: Bőcs települése a környező településekhez képest „sötétebb” 

hiszen a Rákóczi Ferenc utcán csupán minden második oszlopon található lámpatest.  

A településen összesen 385 világító lámpatest található, amelyek különböző típusúak, ebből 
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kifolyólag különböző fogyasztásúak és teljesítményűek. Az elmúlt időszakban a COOP ABC 

előtti szakaszon valamint a csatorna híd után található biciklis út mellett elhelyezésre kerültek 

fejlettebb LED lámpatestek. A ledes lámpatestekre történő átállás közel 40 millió forintba 

kerülnének, azonban ezeknek a világító testeknek az élettartama jelentős mértékben kevesebb. 

Javasolja, hogy kerüljön a gazdasági programba, hogy a Rákóczi utcán lévő összes oszlopra 

kerüljön közvilágítás, mivel most csupán minden 2. oszlopon található.  

 

Nagy László Polgármester: Támogatja a javaslatot. Véleménye szerint szükséges a Kossuth 

Lajos u. végén található közterületre valamint az Erkel Ferenc utcára is lámpatesteket 

elhelyezni.  

 

Dendel Barnabás Alpolgármester: Javasolja és jónak találja a napelemmel működő 

lámpatestek, közvilágítás kialakítását. 

 

Nagy László Polgármester: Véleménye szerint jelentős mértékű összegbe kerülne ennek a  

rendszernek a kialakítása az önkormányzatnak. Arra törekedik, hogy egy napelemparkot 

alakíthasson ki, amelynek segítségével a közvilágítás költségei a töredékére csökkenhetnének.  

A Tájház felújítása is szükségszerű, jelentősen romlott az állapota. A helyi adók 

viszonylatában a képviselő testületnek szükséges állást foglalnia, hogy az adók módjára 

behajtható kintlévőségeket milyen mértékben hajtsa be az Önkormányzat. 

 

Nádasi Ildikó Képviselő: Véleménye szerint az önkormányzatnak felelősen kell 

gazdálkodnia ebből kifolyólag a lehető legdrasztikusabb módon , - inkasszálás- is be kell 

hajtania a kintlévőségeit.  

 

 

Dendel Barnabás Alpolgármester: A település frekventált területére, - esetlegesen a 

Faluház, vagy a COOP ABC elé az önkormányzat kialakíthatna egy hirdető táblát, céges 

nyilvántartást amelyen a bőcsi és a környékbeli vállalkozók és szakemberek kitehetnék a 

hirdetéseiket. Sajnálatos módon a szakemberhiány miatt az idősebb emberek nem tudnak 

kellőképpen tájékozódni, azon emberek iránt akik bizonyos szakértelmet igénylő feladatokat 

elláthatnának.  

 

Nagy László Polgármester: A munkaerőpiacon történő elhelyezkedést segítő testületi döntés 

egyedülálló a környék települései között, hiszen jelentős terhet jelent egy munkavállaló 

számára az, hogy nem kell megvennie a bejáráshoz szükséges bérletet. Hernád tanösvényt 

szükséges megtartani és gondozni, ahogy Nádasi Ildikó Képviselő javaslatában is szerepelt.  

 

Nádasi Ildikó Képviselő: Fontosnak tartja, hogy olyan kis település mint Bőcs aki nem 

rendelkezik kiemelkedő turisztikai látványossággal, emiatt úgy véli hogy a Hernád tanösvény 

köré lehetne szervezni bizonyos tevékenységeket.  

 

Nagy László Polgármester: Az iskolában elkezdődött korábban olyan kezdeményezés, hogy 

a régi tanítással kapcsolatos feljegyzésekből, dolgokból, eszközökből gyűjteményt hozzanak 

létre. Véleménye szerint az Önkormányzatnak ehhez a kezdeményezéshez csatlakoznia kell, 

hiszen fontos  a régi dolgok megtartása. Véleménye szerint az önkormányzat honlapja 

naprakész, jól működik.  

 

Nádasi Ildikó Képviselő: Javasolja, hogy a Bővíz Kft. viszonylatában kerüljön fel a honlapra 

nevesített formában, hogy mely szolgáltatásokat végez. Lehetősége van a bőcsi lakosoknak is 
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arra, hogy a honlapon feltüntetett ismertető segítségével igénybe vegyék ezeket a 

szolgáltatásokat. A Gazdasági programban szerepel egy olyan rész, amely a jelentős 

vagyonvesztést taglalja. Véleménye szerint szükséges az Önkormányzatnak az ezzel 

kapcsolatos esetleges kérdések felmerülésére bemutatnia, hogy mely tényezők ezeknek az 

okozói. Javasolja egy kimutatás megalkotását, amely igazolja, hogy az önkormányzat jó 

gazda módjára működik, költséghatékonyan ésszerűen gazdálkodik és a vagyonvesztések 

külső tényezők, gazdaságban bekövetkezett változások okozták.  

 

 

Dendel Barnabás Alpolgármester: Jelzi, hogy az esetleges balesetek elkerülése érdekében a 

Információs park mellett található sövényt vágassa ki az Önkormányzat, mivel beláthatóságot 

jelentős mértékben akadályozza. 

 

Nádasi Ildikó Képviselő: A gazdasági programban nem találkozott a köznevelési 

intézmények feltüntetésével ami véleménye szerint fontos a gyermek és ifjúságvédelmi 

feladatok miatt. Emellett véleménye szerint ki kell emelni a hatékonyan működő fiatalok 

életkezdési támogatását.  

 

Nagy László Polgármester: Megköszöni a képviselőknek, hogy véleményezték a gazdasági 

programot és a megtárgyalt módosításokkal elfogadásra javasolja. 

 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  

Bőcs Község Önkormányzatának Képviselő Testületének 

222/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testülete megtárgyalta az előterjesztést és elfogadta a 2019-

2024- évre vonatkozó gazdasági Programot.  

A Gazdasági Program a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére és a gazdasági 

program aláírására 

 

Felelős: Nagy László polgármester 

Határidő: azonnal és folyamatos 

Határozatról értesül: Nagy László Polgármester 

2. napirendi pont: Az Önkormányzat 2020. évre szóló munkatervének megtárgyalása, 

elfogadása 

 

Dr. Csontos Bence Jegyző: Részletesen ismerteti az önkormányzat 2020. évi munkatervet. 

 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  

Bőcs Község Önkormányzatának Képviselő Testületének 
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223/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

 

Bőcs Községi Önkormányzat Képviselő Testülete megtárgyalta és elfogadta a 2020. évi 

munkatervet. A 2020. évi munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére, munkaterv 

aláírására  

Felelős: Nagy László Polgármester  

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Nagy László Polgármester 

 

3. napirendi pont: Helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata 

 

Takács Edina PB. elnök: Tájékoztatja a Képviselő testületet, hogy a Pénzügyi Bizottság 

részletesen megvizsgálta a  helyi adókról szóló 13/2015 (IX.10.) önkormányzati rendeletet. A 

rendeletben található adók maximalizálva vannak, az adók mértékét nem csupán formai 

módosítást javasol amely az alábbiak:  

 

- rendelet I. fejezet 4.§. (3) bekezdést a 2018. évi XLI. tv 133. § (2) bekezdése hatályon kívül 
helyezte. Javasolja, hogy ezen szakasz kerüljön ki a rendeletből.  

- a rendelet I. fejezet 4.§. (4) bekezdése kerüljön külön bekezdésbe.  

- Élvezzenek adómentességet azon alapítványok és az egyesületek amelyek gazdasági 

tevékenységet végeznek. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

224/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

 

Bőcs Község Önkormányzatának Képviselő testülete megtárgyalta és elfogadta, hogy a helyi 

adók mértékét változtatás nélkül fenntartja.  

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére,  

Felelős: Nagy László Polgármester 

  

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Nagy László Polgármester 

            Kapusi Tamásné főelőadó 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2019 (XI.26) önkormányzata rendelete 

a helyi adókról szóló 13/2015.(IX.10.) önkormányzata rendelet módosításáról  
 

 

Bőcs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország Alaptörvénye 32. cikk 

(1) bek. h) pontja, valamint a helyi adókról szóló 1990. évi C. tv. 1. § (1) bekezdésében, 5. § 

a), c) pontjában és a 6. § a) pontjában, továbbá a környezetterhelési díjról szóló 2003. évi 

LXXXIX. törvény 26. § (4) bekezdés és a környezetvédelmének általános szabályairól szóló 

1995. évi LIII. törvény 58. § (1) bekezdésben kapott felhatalmazás alapján a következőket 

rendeli el: 
 

 

1. § A R. 4. § (1) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„Az az adóalany az 1990. évi C. tv. 39/A § és 39/B. § alapján számított (vállalkozási 

szintű, egyesület, alapítvány) adóalapja nem haladja meg a 2.500.000,- (kettő és 

félmillió) forint összeget, mentesül az adó megfizetése alól. 
 

2. A R.  4. § (3) bekezdését hatályon kívül helyezi 

 

3. § A R. 4. § (4) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 

„5. § 

(1) A vállalkozó orvosokat mentesíti az iparűzési adó fizetése alól. 
 

4. § E rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba.  

 

4. napirendi pont:  Lakás és nem lakás céljára szolgáló helységek bérleti díjának megtárgyalása  

Takács Edina PB. Elnök: Ismerteti a Képviselő testülettel a Pénzügyi bizottság álláspontját a lakás és 

nem lakás céljára szolgáló helységek bérleti díjával kapcsolatban. A bizottság álláspontja szerint 

szükséges a bérleti díjak emelése, mivel utoljára 2014- ben került erre sor. javasolja, hogy az infláció 

mértékével, azaz 35 % al kerüljenek emelésre a bérleti díjak, továbbá javasolja, hogy a Képviselő 

testület minden év végén vizsgálja felül ezeket.  

 

Dendel Barnabás Alpolgármester:  Információt kér arról, hogy a bérlakások bérleti díja rendezve van 

e ? Van e olyan bérlő, akinek kintlévősége van az önkormányzat felé.  

Takács Edina Elnök: Nem áll fent tartozása egyik bérlőnek sem az önkormányzattal szemben. 
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Dendel Barnabás Alpolgármester: Véleménye szerint az önkormányzat alkalmazásában lévő, illetve 

iskola pedagógus személyek vonatkozásában nem javasolna ilyen mértékű emelést.  Hogyan 

mérlegelte a Pénzügyi Bizottság ezt a mértékű emelést?  

Takács Edina Elnök: Az utolsó bérleti díj emelés 2014 ben történt. Abban az esetben ha az elmúlt 6 

évre lebontja a képviselő testület a 35 % emelést az 6% lesz, amely megfelel az infláció mértékének. 

Nagy László Polgármester: Javasolja, hogy a bérleti díj emelések 2020.januárjától kerüljenek 

bevezetésre.  

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

225/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testületének megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság 

előterjesztését és az Önkormányzat tulajdonában lévő lakás és nem lakás céljára szolgáló 

helységek bérleti díját az infláció mértékének növekedésével, azaz 35 % al megemeli. 

A bérleti díj módosítás 2020. 01.01 napjától érvényes. 

 

A bérleti díj változásról szóló kimutatás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére, a módosított 

bérleti szerződés aláírására.  

 

 

 

Felelős: Nagy László Polgármester  

Határidő: azonnal és folyamatos 

Határozatról értesül: Nagy László Polgármester  

            Villásné Dobai Ildikó főelőadó 

            Kissné Kertész Mária főelőadó 

5. napirendi pont: 2019. évi költségvetés módosítása , javaslat személyi juttatásáról 

Nagy László Polgármester: A pénzügyi bizottság ülésén javasolta a személyi juttatás megvitatását. 

Korábbi években szintén sor került jutalom kiosztására, és véleménye szerint annak az 

önkormányzatnak akinek van rá lehetősége ismerje el a dolgozói egész éves munkáját, Stefánné Nagy 

Magdolja javaslatára a püspökség részére célzott működési támogatást kell adni 10.000 Forint /fő 

összegben amit remélhetőleg a dolgozók valamilyen támogatási  pl: ajándékutalvány formájában 

megkapnak.   
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Nádasi Ildikó PB tag: Ismerteti a Képviselő testülettel a Pénzügyi bizottság személyi juttatásról szóló 

javaslatát. Véleménye szerint munkaerő megtartó szerepe is lehet, ha az önkormányzat elismeri a 

dolgozói egész éves munkáját. Mivel a 2019. évi költségvetés fő összegeinek a változását nem érinti, 

az önkormányzatnak átcsoportosítást kell eszközölnie,  így a Pénzügyi Bizottság 19.060.000 Ft 

keretösszeget javasol személyi juttatás felhasználására.  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

226/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testületének megtárgyalta a Pénzügyi bizottság 

előterjesztését és az önkormányzati dolgozók részére (62 fő) 19.060.000 Ft keretösszegű 

személyi juttatást biztosít.  

 

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére 

 

Felelős: Nagy László Polgármester  

Határidő: azonnal és folyamatos 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

227/2019. (XI.26.) önkormányzati határozata 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testületének megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság 

előterjesztését és a gondozási központ dolgozói részére 440.000 Forint célzott működési 

támogatást biztosít ajándékutalvány formájában.  

 

Felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére 

 

Felelős: Nagy László Polgármester  

Határidő: azonnal és folyamatos 

Határozatról értesül: Nagy László Polgármester  

            Villásné Dobai Ildikó Főelőadó 

 

6. napirendi pont: Bejelentések, Indítványok, javaslatok 

 

Nagy László Polgármester: Tájékoztatja a Képviselő testületet, hogy a Bővíz Kft részére az elmúlt 

éven 33 millió forint összeg került átcsoportosítása, amelyből 20 millió forint felhasználásra került ( 

konyhai szellőző berendezés kialakítása).  

Az önkormányzatnak az alábbi feladatokat szükséges megoldani a településen:  
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- A TOP-3.1.1-15-BO1-2016-00010 kódszámmal ellátott pályázat keretében a csatorna híd 
mellett nem kerül felújításra kb. 30 méter hosszan biciklis út. Szükséges ennek a 
megvalósítása az egységes biciklis út kialakítása érdekében.  

- Buszvárók elkészítése 
- hajdú tér kialakítása  
- Útpadkát, autóbejáró elkészítése a TOP-3.1.1-15-BO1-2016-00010 kódszámmal ellátott 

pályázat keretében nem érintett területeken. A pályázat terve nem tartalmazza ezen 
munkálatokat.  

- A Rákóczi Ferenc utcán a páratlan oldalon az ott lakóknak ideiglenes leállósáv kialakítása, 
mivel nem lehetséges számikra, hogy biztonságosan az út mentén a páros oldalon 
megálljanak. 

 

A fent megjelölt munkákat a Bővíz. Kft látná el, azonban a fennmaradó összeg nem elegendő ezeknek 

a feladatoknak az elvégzésére. Javasolja, hogy további 5 millió forint átcsoportosítását a Bővíz Kft. 

részére.  

Nádasi Ildikó Képviselő: Véleménye szerint a Polgármester Úr által felsorolt feladatok kifejezett 

szakértelmet igényelnek amellyel a Bővíz Kft. nem rendelkezik. Természetesen fontosnak tartja, hogy 

a Képviselő testület megoldást keressen a fennálló problémákra annak érdekében, hogy a kérdéses 

területen élők élete megfelelően, zavartalanul teljes, ne érje őket hátrány. Javasolja, hogy az 

ideiglenes megoldást az Önkormányzat oldja meg, azonban a végleges megoldásra konkrét terv 

szülessen és megfelelő szakértelemmel rendelkező személy, személyek végezzék el. 

 

Dendel Barnabás Alpolgármester: Kéri, hogy a TOP-3.1.1-15-BO1-2016-00010 kódszámmal érintett 

pályázatról a képviselő tagok kapjanak részletes szakmai anyagot, mivel véleménye szerint az adott 

területen érintett kapubejárókat, a kivitelezőnek kellene visszaállítania, megvalósítania, nem pedig az 

önkormányzatnak.  

Nagy László Polgármester: A tervező ezeket a dokumentumokat adta át, ezt követően ilyen 

formában került kiírásra a közbeszerzés. A vállalkozó a meglévő költségvetés és a közbeszerzési 

eljárásban szereplő tervek alapján tud eljárni. Mivel a tervben nem szerepel a a kapubejárók 

visszaállítása, így az nem a vállalkozó kötelezettsége.   

Tóth László Képviselő: Véleménye szerint a problémák megoldását szolgáló kivitelezéseket 

árajánlatok bekérését követően kell megszavaznia a képviselő testületnek. 

Dendel Barnabás Alpolgármester: A pályázat által kitermelt betont, és veszélyes hulladéknak 

minősülő anyagok elszállítása kinek a kötelezettsége? Az Önkormányzat tulajdonában lévő 940/5 

hrsz. alatt található ingatlan mögött milyen célból tárolja?  

Nagy László Polgármester: Természetesen a vállalkozó a megfelelő helyre elszállítja ezeket az 

anyagokat, csupán ideiglenes céllal használja lerakásra ezt a területet. Kérdezi az ideiglenes 

megoldások, kivitelezések végrehajtását támogatja e a képviselő testület?  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  
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Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

228/2019.(XI.26.) önkormányzati határozata 
 

Bőcs Község Önkormányzat Képviselő testületet megtárgyalta az előterjesztést és támogatja,hogy a 

település által elnyert TOP-3.1.1-15-BO1-2016-00010 kódszámú pályázat keretében felmerülő 

pályázat keretében nem érintett, ideiglenes kivitelezéseket, megoldásokat a Bővíz Kft. lássa el az ott 

élő lakosok mindennapi életének megkönnyítése érdekében. 

Felhatalmazza a polgármestert a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedés megtételére, 

szerződés aláírására  

Felelős: Nagy László polgármester 

Határidő: azonnal és folyamatos 

 

A határozatról értesül: Nagy László polgármester 

Takács Anita pénzügyi főelőadó, megbízott pénzügyi vezető 
 

Takács Edina Képviselő: Ismerteti az elmúlt testületi ülésen felvetődött, rendezetlen tulajdonú 

ingatlanokat. A 1980-90 években került sor a kivitelezésre az ingatlanokon, azonban a 

tulajdonviszonyt nem rendezték a lakosok az önkormányzattal.  

Javasolja, hogy vizsgálja meg a Képviselő testület annak a lehetőségét, hogy díjtalanul átengedje az 

telkeket az ingatlanok tulajdonosainak. A kérdéses telkek az alábbiak:  

- Bőcs 619 hrsz 

- Bőcs 620 hrsz 

- Bőcs 621 hrsz 

- Bőcs 636/1 hrsz  

- Bőcs 636/2 hrsz  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

229/2019.(XI.26.) önkormányzati határozata 
 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testülete megtárgyalta az előterjesztést és a Bőcs 619, 620, 

621, 636/1, 636/2  hrsz alatt található önkormányzat tulajdonát képező építési telkek díjmentesen 

átadja a kérelmezők részére.  

Felhatalmazza a polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedések megtételére, szerződés 

aláírására 

A szerződés elkészítésével megbízza dr. Nikházy László ügyvédet.  

 

Felelős: Nagy László polgármester 

Határidő: azonnal és folyamatos 
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A határozatról értesül: Nagy László polgármester 

Takács Anita pénzügyi főelőadó, megbízott pénzügyi vezető 

 

 

Ujlaki István Alpolgármester: Javasolja, hogy a játszóterek bejáratánál a gyermekek védelme 

érdekében a Bővíz Kft. vas korlátot készítsen és helyezzen el.   

 

Dr. Csontos Bence Jegyző: Kéri, hogy határozzák meg a beszerezhető számítástechnikai eszközök 

keretösszegét. Javasolja, hogy az eszközök a 200.000 forint értéket ne haladják meg.  Szóbeli vagy 

írásbeli tájékoztatást kér a képviselő tagok részéről a beszerzendő számítástechnikai eszközök 

típusáról.  

Nádasi Ildikó Képviselő: Kijelenti, hogy nem igényli a fent megjelölt számítástechnikai eszközt.  

Takács Edina Képviselő: Kijelenti, hogy nem igényli a fent megjelölt számítástechnikai eszközt. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:  

 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

230/2019.(XI.26.) önkormányzati határozata 
 

Bőcs Község Önkormányzata Képviselő testülete megtárgyalta az előterjesztést és a képviselői tagok 

részére 200.000 Forint/fő értékhatáron belül, az előre jelzett igények alapján számítástechnikai 

eszközöket szerez be a hatékonyabb képviselői munka elősegítése érdekében. Bőcs Község 

önkormányzata vállalja a fedezetet a költségvetés terhére 

Felhatalmazza a polgármestert a fentiekkel kapcsolatos intézkedések megtételére 

A számítástechnikai eszközök beszerzésével Dobai Attilát bízza meg.  

 

Felelős: Nagy László polgármester 

Határidő: azonnal és folyamatos 

 

A határozatról értesül: Nagy László polgármester 

Takács Anita pénzügyi főelőadó, megbízott pénzügyi vezető 

Villásné Dobai Ildikó főelőadó  

 

Nagy László polgármester Az ülést bezárta, mert több bejelentés, hozzászólás nem volt. 

 

 

 

   Nagy László        dr. Csontos Bence  

       Polgármester                            Jegyző 

 


